
PROJEKT

Protokół Nr LXXXVI/13
z LXXXVI sesji Rady Miejskiej w Ścinawie

w kadencji 2010-2014
z dnia 30 grudnia 2013 r.

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  17.30  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki  
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 13 radnych. Nieobecni:  K. Łucki, A. Wilgosz

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Ścinawy Pan Andrzej Holdenmajer, Sekretarz Miasta i Gminy
Pani Patrycja Jugo, Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa Marzena Dawedowska-Macho, pracownicy urzędu
oraz zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).  

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Krzysztof  Marek  dokonał  otwarcia  LXXXVI  sesji  Rady  Miejskiej  w
Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji rady na 15
członków Rady uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie może
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).

Następnie przewodniczący przedstawił porządek obrad LXXXVI sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2  Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie 
Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku,
2) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Ścinawa,
3) wydatków budżetu gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego,
4) wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa,
5) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2014 rok.
5. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr LXXXII z dnia 28 listopada 2013r.
2) Nr LXXXIII z dnia 9 grudnia 2013r.
3) Nr LXXXIV z dnia 9 grudnia 2013r.
4) Nr LXXXV z dnia 17 grudnia 2013r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Brak uwag do porządku obrad.

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
4.1)  zmian w  budżecie  Miasta i  Gminy Ścinawa na  2013 rok  uchwalonego uchwałą  Rady Miejskiej  w
Ścinawie nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku.

Skarbnik Miasta i  Gminy Ścinawa szczegółowo uzasadniła projekt uchwały wraz z autopoprawką do
projektu uchwały.



Komisja Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę w sprawie zmian w
budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2013 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku wraz z autopoprawką do projektu
uchwały.

4.2)  uchwalenia  zmiany  Studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Miasta  i
Gminy Ścinawa

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  szczegółowo  uzasadniła  projekt  uchwały  oraz  wniosła  ustną
autopoprawkę do projektu uchwały, która polegała na zmianie”teren usługowo-mieszkaniowy” na „teren
usługowy”.   

Komisja Gospodarki,  Mienia i  Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały
wraz z ustną autopoprawką do projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
Miasta i Gminy Ścinawa.

4.3) wydatków budżetu gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego,

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa szczegółowo uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Komisja Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) podjęła projekt uchwały w sprawie
wydatków budżetu gminy, które nie wygasają z upływem roku budżetowego

4.4)  wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa szczegółowo uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Komisja Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

4.5) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2014 rok

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa szczegółowo uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Godz. 17.55 na salę wszedł Radny A. Wilgosz.

Przewodniczący Rady Miejskiej: Komisja Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej wstrzymała się z
wydaniem opinii z tego względu, że żadne wnioski komisji ani Rady nie zostały w budżecie na 2014 rok
uwzględnione.

Otwarto dyskusję do projektu uchwały.

Burmistrz Ścinawy: Przepraszam bardzo  kilka tych wniosków  zostało uwzględnionych, proszę mówić



prawdę.

Radny M. Szopa: Proszę mówić który.

Burmistrz  Ścinawy:  Między  innymi  drodzy  Państwo  został  uwzględniony  wniosek  o  montaż  drzwi
wejściowych dla osób niepełnosprawnych, oprócz tego remont na stadionie to chodzi tutaj o budynek
sportowy, również ujęto ulicę Legnicką i ulicę Chobieńską budowa wodociągu i kanalizacji to są trzy
wnioski,  chodnik na ulicy Kościuszki  i  Przyjaciół Żołnierza także czwarty wniosek oraz została ujęta
budowa kanalizacji dla wsi Dziesław- I etap, tutaj wniosek  zgłaszał także Pan radny powiatowy Siwak,
Pani sołtys także z najważniejszych tych zadań zostało tutaj pięć zostało na 23 zadania które zostały
wprowadzone zostały ujęte. Państwo sugerowali żeby takie rzeczy wykonać i myśmy to zrobili. Tutaj są
zadania  drodzy  Państwo  świetlica  również  i  w  Dziewinie  to  jest  szóste  zadanie,  plac  Zabaw  przy
przedszkolu siódme zadanie i bardzo proszę nie mówić, że nie zostało żadne zadanie ujęte.

Przewodniczący Rady Miejskiej: Panie burmistrzu ty były Pana wnioski a nie, że to są wnioski radnych,
tylko propozycje Burmistrza z tego co pamiętam na Komisjach tak to odebrałem.

Burmistrz Ścinawy: Na komisjach radne wnosiły.

Przewodniczący Rady Miejskiej: na komisjach Radne zgłaszały takie wnioski od lat natomiast z komisji, z
przebiegu komisji wynikało, ze to są Pana wnioski aczkolwiek są one zbieżne z wnioskami radnych, ale
to są Pana wnioski nie radnych.

Burmistrz Ścinawy:  Oczywiście drodzy Państwo na to co posiadamy dotacje 2 miliony 340 tysięcy
oczekujemy na to, realizowane inwestycje będą z dotacji. My nie jesteśmy zamożną gminą absolutnie i
tutaj 80%  zadań, które posiadamy, które przedstawiłem, przedłożyłem Państwu to liczymy na to, że
dostaniemy dotacje i są to dotacje na 75 %, 80 % a niektóre nawet mogę powiedzieć nawet na 100%,
że otrzymamy ta dotację.  Proszę zauważyć bo przeliczyłem tutaj ponad 3 miliony jest na wieś a 950
tysięcy tylko jet na same miasto. Ponad 3 miliony jest na wioski. Jeszcze w żadnym budżecie tego nie
było. To jest ogromna kwota. Na pewno nie idziemy w takie zadania jak przedstawili tutaj państwo
radni budowa ścieżki rowerowej do Redlic i Zaborowa , gdzie koszt jest to kilka milionów złotych, to po
prostu rozłożylibyśmy nasz budżet to po prostu mija się z celem. Ważniejsze dla mnie jest wykonanie
kanalizacji,  wykonanie  wodociągów,  ważniejsze  jest  dla  mnie  żeby  zrobić  jakieś  świetlice,  czy
nawierzchnie czy drogi na osiedlu Polnym gdzie ludzie po prostu się topią w chwili  obecnej to jest
bardzo ważne.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej:   Tak  zgadzam się  z  Panem Całkowice  dlatego  będą  tutaj  wnioski
radnych dotyczące tych wniosków, które nie zostały ujęte a mają służyć właśnie mieszkańcom, aby nie
topili się w wodzie. Właśnie dobrze Pan to ujął.  Mamy zbieżny problem myślenia.     

Radna P. Wityk-Szumna: Jeżeli chodzi o ścieżki rowerowe to tylko była dyskusja.

Przewodniczący Rady Miejskiej: Nie no oczywiście po to była komisja, żeby na niej rozmawiać.
         
Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  Czy  Radni  mają  jakieś  wnioski  do  projektu  uchwały?  Uwagi?
Propozycje? To może ja zacznę. Proszę Państwa mam troszkę propozycji do zmian w budżecie na 2014
rok,  w prawdzie  ja  je  będę  wnioskował  o  nie,  ja  je  będę  referował,  natomiast  są  to  zmiany  11
reprezentantów. Reprezentuje tutaj wnioski 11 radnych z 15, więc większości bezwzględnej. Będę czytał
po  kolei  i  chciałbym  abyśmy  te  wnioski  po  kolei  przegłosowali,  automatycznie  później  jeśli  będą
pozytywnie przegłosowane, następstwem będzie zmiana w projekcie uchwały budżetowej, więc proszę
Państwa zacznę od pierwszej propozycji, pierwszego wniosku Pani Skarbnik.

-Dział 750 rozdział 75023 jest to Urząd Miasta i Gminy wydatki i tak proponuje z zadań statutowych
zmniejszenie o 40 000 zł oraz z wynagrodzeń zmniejszenie o 20 000 zł. W 2013 roku proszę Państwa
na zadaniach statutowych było 500 000 zł w tym roku projektodawca dokonuje 540 000 zł dlatego
uważam tutaj, uważamy, że 500 000 jest taką kwotą która wyznaczała na ten rok i powinna wystarczyć
na  rok  następny.  Przepraszam  skończę  tylko  Pani  Skarbnik.  Gdyż  należy  liczyć  się  tutaj  z  każdą



złotówką, natomiast jeśli chodzi o wynagrodzenia to tutaj 20 000 zł nie jest to zabieranie wynagrodzeń
pracownikom urzędu tylko po ostatnim raporcie pokontrolnym komisji rewizyjnej dotyczącym delegacji
Pana Burmistrza za rok 2012, 2013 mam go tutaj przed sobą wynika , że gmina Ścinawa płaci Panu
Burmistrzowi nawet 2000 zł miesięcznie za delegacje proszę Państwa. 2000 zł miesięcznie takie są
wyniki  pokontrolnych i  mam je tutaj  wyraźnie i  uważam, że Pan Burmistrz  powinien mniej  jeździć
samochodem, uważam przepraszam uważamy, że Pan Burmistrz powinien mniej jeździć samochodem i
wydawać  publiczne pieniądze 2000 zł  miesięcznie  a  więcej  skupić  się  u  pracy  u  podstaw,  czyli  w
Urzędzie dlatego uważam, że 20 000 zł zdjęcie z delegacji nie jest żadnym problemem a, że nie ma
osobnego paragrafu na delegacje tutaj akurat to zdejmuje ogólnie 20 000 zł z wynagrodzeń, a państwo
przy planie finansowym zrobicie to odpowiednio.

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Ścinawa:  Mogę  tutaj  sprostować  parę  rzeczy?  Chciałabym  zacząć  Panie
Przewodniczący od tego, że nie jest tak jak Pan powiedział, że w budżecie na 2013 rok plan wydatków
w 75023  nie jest w tych kwotach, które Pan podał, na wydatki statutowe nie  mamy 500 000 Panie
Przewodniczący, na realizacje zadań statutowych mamy 558 64,49 więc planowanie wydatków na rok
przyszły odbyło się   ściśle  po przeanalizowaniu wydatkowanych środków w roku 2013 i  zostało to
zaplanowane na tym samy poziomie, w trakcie roku były zwiększenia bo one musiały być bo obcięcie
środków w 75023  przy uchwalaniu budżetu znacznych kwot naprawdę paraliżowało pracę urzędu. Na
wynagrodzenia i składki od nich naliczane w 75023 w roku 2013 mamy 1 721 152,00 zł na rok przyszły
zaplanowaliśmy  1 725  000,00 różnica 4 000 zł zapewne wynika z ustawowych zwiększeń chociażby co
roku jest dodatek stażowy o 1% podnoszony , tutaj nie ma żadnych zwiększeń ponadto co jest w roku
2013. Dodatkowo Panie Przewodniczący delegacje są w grupie wydatków bieżących w kolumnie wydatki
związane ze statutową  działalnością jednostek budżetowych a nie jest to wynagrodzenie.

Burmistrz Ścinawy: Od 2006 do 2011 roku do końca jeździłem swoim prywatnym autem za swoje
prywatne pieniądze,  nie  wziąłem złotówki  od gminy i  proszę  zobaczyć  jakie  są  koszty.  Kiedy rada
obcięła  mi  wszystkie  pieniądze  do  najniższej  pensji  w  Polsce  postanowiłem,  że  będę  to  co  mi
przysługuje  i innym wójtom i burmistrzom pobierał  zwrot kosztów, nie delegacje drodzy Państwo. Nie
są to jakieś tam delegacje jak przedstawił Pan tylko  zwrot kosztów 83 grosze za jeden kilometr. Drodzy
Państwo  ja  mam  zajęte  wszystkie  soboty,  niedziele,  wczoraj  byłem  na  mszy  wszystkich  wójtów,
burmistrzów, prezydentów przez urząd marszałkowski organizowany na Ostrowie Tumskim, było później
następne spotkanie, spotkanie z Panem Prezydentem RP czy to w Gryfinie, byłem na spotkaniach z
wieloma przedstawicielami władz czy to państwowych i w Warszawie. Ja drodzy państwo mogę jeździć
pociągami  tylko, że mnie nie będzie bo jeżeli trwa spotkanie u pana Wojewody czy u Pana Marszałka
godzinę, półtorej godziny to jeżeli ja wyjadę pociągiem to mnie nie ma wtedy cały dzień prawda to jest
normalne, a jeżeli jadę samochodem tak jak to robi wójt Rogowska, wójt z Wińska, wójtowie wszyscy
okoliczni albo mają kierowców i mają samochód, nas na to nie stać.  Utrzymanie kierowcy to jest rzędu
30 000 zł w ciągu jednego roku czy tam 40 000 a tu jest tylko i wyłącznie zwrot kosztów. Jeżeli się tnie
zwrot kosztów to ręczę Państwu,  że żaden pracownik urzędu, pracownicy mają prawo odmówić nie
pojedzie  na odbiór  sieci  wodociągowej,  na awarie  na jakieś  zdarzenia losowe,  każdy pracownik to
odmówi. 5 lat jeżdżenia przeze mnie i nie pobierania żadnych środków z tego tytułu to każdy doskonale
wie a najlepiej to wie Pani Skarbnik i mieszkańcy również pisałem o tym w biuletynie i te środki które
nawet nie pokrywały kosztów eksploatacyjnych jak to radny Sitarski mówi, że  Burmistrz zarabia na
delegacjach. Każdy wie ile utrzymuje utrzymanie samochodu, czy eksploracja to nikt po prostu żadnych
pieniędzy  za  to  nie  otrzymuje.  Sam  muszę  z  własnych  pieniędzy  zapłacić  czy  koszt  100  zł   i
pojechaniem  własnym prywatnym  środkiem transportu  do  Wrocławia  do  centrum  i  powrót  wiecie
państwo ile samochód, benzyna pali proszę sobie wyobrazić a gdzie jest eksploatacja, to trzeba dołożyć
jeszcze do tego wszystkiego. Także to co pan zaproponował to po pierwsze mija się z prawdą  i wydaje
mi się po prostu, że to jest złośliwość nic więcej.  Dziękuje bardzo.

Przewodniczący Rady: Chciałbym tutaj jeszcze raz sprostować Pana wypowiedź Panie Burmistrzu . Pan
mówi, że żaden pracownik nigdzie nie pojedzie bo delegacji nie dostanie, ja jeszcze raz podkreślam ja
mówię tylko i wyłącznie o kontroli delegacji, które były Pana nie pracowników, więc nie wiem dlaczego
miesza Pan teraz delegacje pracowników do swoich delegacji. Ja tu mam wyraźnie raport z komisji
rewizyjnej z kontroli gdzie pisze wyraźnie suma delegacji wystawiona na Burmistrza Ścinawy za okres
od  stycznia  do  czerwca  2  013  roku  wyniosła  11  230,08  zł   nie  ma  tu  mowy  o  delegacjach  na
pracowników  są tylko i wyłącznie kwestie delegacji dotyczące Pana.   Tak tylko w kwestii sprostowania



bo Pan troszeczkę tu zaczął o pracownikach co mija się w sposób oczywisty z prawda czego dotyczyła
kontrola.   

Burmistrz  Ściany:  Jeżeli  Urząd  Marszałkowski  wyznacza  spotkanie  w  Zieleńcu,  w  Kudowie  drodzy
Państwo, to czym koniem mam tam pojechać czy rowerem? Co Pan opowiada w ogóle? To kupmy
samochód. Weźmy w leasing, jaki problem.

Radny E. Sitarski: Panie Przewodniczący bo zostałem przez Pana Burmistrza jakby wywołany do tablicy.
Grom delegacji pana Burmistrza było po mieście Ścinawa, co drugi dzień i np. to pracownicy wiedzieli to
nie chodzi o delegacje załóżmy nie do Wrocławia czy gdzieś bardzo często zdarzają się delegacje objazd
Ścinawy.  Rano do pracy objazd 15 kilometrów.

Burmistrz Ścinawy: Proszę Pana to jest rano, wieczorem i popołudniu to jest sprawdzanie lamp, to jest
proszę Pana tak oczywiście bo pracownicy nie jeżdżą i to nie Pan przychodzi i mówi, że tam ta lampa
nie świeci dwa czy trzy tygodnie, a ja regularnie, systematycznie jeżdżę  i to sprawdzam proszę Pana.

Radny E. Sitarski: Panie Burmistrzu u mnie pod domem trzy miesiące nie świeci to jak pan jeździ.   
                   
Burmistrz Ściany: To czemu pan jest radnym? A 991 zna Pan numer?

Radny E. Sitarski: Ale Pan nie zgłosił.

Burmistrz  Ścinawy:  Ja  sprawdzam  Pana  wysypisko  śmieci  gdzie  Pan  mówił,  że  można  wszystko
wysypywać. Ale najlepiej kupmy samochód.

Radny  M.  Szopa:  Panie  Burmistrzu  ja  jeszcze  do  pana  objazdów po Ścinawie.  Mój  wniosek  jakby
mocniej czy trwalej usadowienie znaku zakaz zatrzymywania się i postoju na ul. Lipowej, którą Pan
jeździe cztery czy sześć razy dziennie i pan nie widzi, że tam codziennie ktoś go obraca. Pytam się to
czemu mają służyć te Pana wyjazdy?        

Burmistrz Ścinawy: Proszę Pana ja zawsze zwracam uwagę i  zgłosiłem to na policje, żeby bardziej
skupili  się  na  lokalu  Venus  gdzie  w  godzinach  wieczornych  godzina  23,  24  wychodzi  młodzież  i
przekręcają te znaki.  Najczęściej właśnie na ulicy, a najczęstszym gościem to jest Pan tam.  Bo mi to
mówią. Jest pan tym gościem. Powinien Pan ludzi edukować.

Radny M. Szopa: Ale muszę  powiedzieć bardzo krótko dla państwa  którzy dzisiaj przyszli tutaj na sesję
, muszę powiedzieć że mamy chyba dobrego Burmistrza bo przykładowo po odbiór pucharu dla osoby
ze Ścinawy jedzie osobiście jakby wypisując delegacje odbiór pucharu w Lubinie.

Przewodniczący Rady: Dobrze kończymy tą dyskusję przechodzimy  do składania wniosków Proszę o
ciszę ja byłem w trakcie składania wniosku pozwoliłem się tutaj wypowiedzieć Panu Burmistrzowi co do
argumentacji  naszej  jeśli  chodzi  o przesunięcia,  natomiast no chciałbym kontynuować ten wniosek.
Powtórzę jeszcze raz bo wywiązała się dość długa rozmowa, dyskusja więc jeszcze raz dział 750 rozdział
75023 zmniejszenie o 40 000,00 zł z zadań statutowych oraz również z rozdziału 75023 zmniejszenie o
20 000 zł z wynagrodzeń i przesunięcie  tych środków do działu 900 rozdziału 90015 kwota 60 000  na
nowe zadanie inwestycyjne pt: „Projekt i budowa oświetlenia ul. Lubińskiej”

Radna R. Podgórska: Powiedz o który odcinek chodzi, może przedstaw tutaj.

Przewodniczący Rady: Od torów w górę.

Burmistrz Ścinawy: Nie zrobicie tego za te pieniądze już Wam to mówię.

Radny M. Szopa: Ale zaczniemy.              

 Przewodniczący Rady: Proszę o cisze, składam wniosek.



 Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady: Informuję, że wniosek przeszedł większością głosów. Proszę Państwa chciałbym
zgłosić  następny  wniosek  do  projektu  budżetu  na  2014  a  mianowicie  dział  900  rozdział  90003
zmniejszenie  o kwotę  100 000 to jest  proszę  Państwa oczyszczanie  miast  i  wsi.  W 2013 roku na
oczyszczanie miast i wsi była kwota 250 000

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: 286 240

Przewodniczący Rady: 250 000 była projektowana 287 po zmianie tej ostatniej co dzisiaj będziemy
głosować Pani Skarbnik.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: Ale takie są potrzeby Panie Przewodniczący.

Przewodniczący Rady: Natomiast w tym roku projektodawca budżety proponuje 360 000 zł. Uważam, że
zmniejszenie o 100 000 i zostawienie 260 000 przy wykonaniu końcowym na poziomie 287 000, które i
tak nie wiadomo czy będzie per  minus czy plus  bo nie wiemy jak będzie zima, jakie będą koszty
oczyszczania miast i  wsi,  jak na razie mamy lekką zimę więc w razie czego nie ma problemu by z
końcem roku budżetowego dokonać zmniejszeń lub zwiększeń. Także proponuję zmniejszyć w rozdziale
90003  kwotę 100 000 zł z zadań statutowych i przenieść te pieniążki i zwiększyć w dziale 600 rozdziale
60016 50 000 zł do działu 600 rozdziału 60016 na nowe zadanie inwestycyjne pt. : „Budowa drogi
dojazdowej  wraz  chodnikiem  do  posesji  ul.  Jagiełły  od  nr  55  do  nr  67”.  kto  z  radnych  jest  za
wprowadzeniem  tego  nowego  zadania  inwestycyjnego  i  przesunięciem.  Kto  z  radnych  jest  za
przesunięciem tych pieniędzy?               

 Radna R. Podgórska: Na razie przesunęliśmy 50 000 zaraz będzie następne.

Przewodniczący Rady: 50 000 z zadania. Może będę Pani na pół to dzielił będzie łatwiej Pani. No więc
tak dział 900 rozdział 90003 przesuwa się 50 000 podzielę to Pani będzie łatwiej przesuwa się 50 000  
do działu 600 rozdziału 60016 na nowe zadanie inwestycyjne pt. : „Budowa drogi dojazdowej wraz
chodnikiem do posesji ul. Jagiełły nr 55 do 67”.  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący  Rady:  Poprawka  przeszła  proszę  Państwa.  Następny wniosek  również  z  działu  900
rozdziału 90003 zmniejszenie o 50 000 zł i zwiększenie dziale 900 rozdziale 900001 kwota 50 000 na
nowe zadanie inwestycyjne pt.: „ Budowa sieci wodnej i kanalizacyjnej ulica Chobieńska”

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady:  Poprawka przeszła.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: Jest zadanie Chobieńska.

Przewodniczący Rady: Później będzie zmiana Pani Skarbnik spokojnie po kolei. Tam jest łączone zadanie
one będą podzielone.  Będzie osobno. Zgłaszam wniosek o zmniejszenie w dziale 900 rozdział 90004
„Utrzymanie zieleni w Miastach i Gminach” kwota zmniejszenia 50 000 zł z zadań statutowych. Może
inaczej po kolei Pani Skarbnik.  Jest kilka zadań w tych 50 000 zł.  Jeszcze raz będziemy po kolei. Z
działu 900 rozdział 90004 „Utrzymanie zieleni w Miastach i Gminach” kwota zmniejszenia 10 000 zł z
zadań statutowych i  przeniesienie,  zwiększenie  w dziale  754 rozdział  75405 kwota  10 000 zł  jako
dotacja dla Policji  na uruchomienie dodatkowych patroli  Policji.  Proszę Państwa dawaliśmy już taką



dotację,  wiecie  państwo,  że  ta  dotacja  została  skutecznie  wykorzystana  Policjanci  naprawdę  byli
widoczni na ulicach, mundurowi więc warto aby ta dotacja była tym bardziej, że na pewno będzie to
służyć wszystkim mieszkańcom.  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady:  Informuję,  że poprawka do uchwały budżetowej przeszła. Kolejny wniosek z
działu 900 rozdział 90004 zmniejszenie o kwotę 10 000 zł i zwiększenie w dziale 926 rozdziale 92605  
dotacja na zadania bieżące upowszechnianie kultury fizycznej i sportu zwiększenie do kwoty 180 000 zł,
czyli o 10 000 zł.  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady:  Kolejna zmiana do uchwały budżetowej. Zmniejszenie w dziale 900 rozdziale
90004 o kwotę 25 000 zł i zwiększenie w dziale 600 rozdziale 60016 kwota 25 000 zł na nowe zadanie
inwestycyjne pt. : Profilowanie z zagęszczeniem ul. Lubińskiej od nr 3 do nr 11.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady: I następny wniosek o zmiany w projekcie budżetu.  Zmniejszenie w dziale 900
rozdziale 90004 o kwotę 5 000 zł i  zwiększenie w dziale 600 rozdział 60016 na wykonanie zadana
„Wykonanie lustra na skrzyżowaniu ulic Robotnicza i Zgody” . To jest proszę Państwa to co od roku
proszę i się nie mogę doprosić.

Kierownik  GG:  Panie  Przewodniczący  chciałabym  jeszcze  tutaj  dodać  bo  ja  rozumiem,  że  Pan
Przewodniczący już podjął decyzję Rada podjęła decyzję odnośnie zmniejszenia o te 50 000 chciałabym
też żeby radni mieli świadomość taką, że przez 40 lat w parku w Ścinawie nie był usuwany posusz. A
koszt usunięcia posuszu z jednego drzewa, trzeba wynajmować podnośnik to jest około 17 50 zł w tym
roku tego nie wykonaliśmy bo nam zabrakło pieniędzy ale  posusz jest i ludzie w parku chodzą. Prawda?

Przewodniczący Rady: Tak zgadza się.

Kierownik GG: I żeby była tego świadomość.

Przewodniczący Rady: jest pełna.

Kierownik GG: Jeżeli przesuniemy 50 000 to po prostu nie wykonamy usunięcia posuszu z parku. Kto
będzie odpowiedzialny, jeżeli taki suchy konar spadnie komuś na głowę?

Przewodniczący  Rady:  Proszę  o ciszę,  składam wnioski.  Kto  jest  za wnioskiem w kwestii  zmian w
uchwale budżetowej?
   
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła większością głosów. Kolejny wniosek do projektu uchwały.
Zmniejszenie w dziale 900 rozdziale 90015 o kwotę 40 000 zł z zadań statutowych „Oświetlenie placów i
dróg”  i  zwiększenie w dziale 600 rozdział 60016 zwiększenie o kwotę 40 000 zł na nowe zadanie
inwestycyjne  pt.:  „Remont  nawierzchni  chodnika  Plac  Zjednoczenia-prawa  strona  w kierunku  stacji
paliw”  zostało to opisane tak, żeby było jasne która część chodnika z której strony o której chodzi



radzie.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Radny M. Szopa: Dokładnie to opisaliśmy, żeby nie było nie jasności typu jakaś rada.

Przewodniczący Rady: To jeszcze nie koniec proszę Państwa. Jeszcze zostało troszeczkę tych zmian w
budżecie. W tym roku jest sporo tego. A więc w dziale 900 rozdziale 90095 zmniejszenie o kwotę
18 000 zł  z zadań statutowych to jest pozostała działalność i zwiększenie o 18 000 zł w dziale 900
rozdziale 90001 „Wykup sieci wodociągowej i kanalizacyjnej”. Wiemy, że tam jest zabezpieczone 20 000
zł  natomiast  jeszcze  w  grudniu  był  projekt  uchwały  dotyczący  przeniesienia  pieniędzy,  które
przeznaczyliśmy już na szkoły i na przychodnie w związku z tym nie mogliśmy tych pieniędzy przesunąć
dla osób ze Ścinawy oczekujących na  zwrot pieniędzy z kanalizacji więc uznaliśmy, że budżet na 2014
jest właśnie najlepszy momentem na to aby te pieniążki zwrócić.

Kierownik GG: Czy ja mogę coś powiedzieć? W projekcie budżetu zostały zaplanowane środki w tym
rozdziale 90095 pozostałej działalności na przeglądy placów zabawa na terenie Miasta i Gminy Ścinawa,
jak również na wymianę piasku w piaskownicach, dostawę pisaku pod urządzenia na placach zabaw,
konserwacja i impregnacja  placów zabaw i naprawa zepsutych elementów bo zrobiliśmy teraz przegląd
i jest obowiązek te wszystkie zużyte elementy na placach zabaw wymienić  i musimy to zrobić w tym
roku. Poza tym mamy też tutaj odłów psów i tutaj nie ma dyskusji bo jeżeli się pojawia zwierzę, które
powoduje zagrożenie dla osób to musimy je odłowić a koszt odłowu takiego psa to jest koszt 2000 zl.

Przewodniczący Rady: Dobrze, dziękuje Pani kierownik. Oczywiście rada brała, radni brali pod uwagę te
wszystkie  kwestie  czyli  obowiązkowe  odłowienia,  obowiązkowe  remonty  placów  zabaw  dlatego
pozostawiliśmy kwotę na poziomie roku ubiegłego. To nie jest zmniejszenie tylko pozostawienie tej
samej kwoty na poziomie roku ubiegłego.   

Skarbnik  Miasta  i  Gminy Ścinawa:   W kwestii  tego  rozdziału. Kwotaw tej  podziałce  klasyfikacji  na
przyszły rok 148 000 zł, ale 48 000 jest jakby extra więcej, ponieważ musiałam wyrzucić monitoring
składowisk odpadów na które są umowy i to jest obowiązek ustawowy ten monitoring przeprowadzać z
900 rozdział 90002 gospodarki odpadami wyrzuciłam to i włożyłam do 90095 dlatego, że gospodarka
odpadami rządzi się już teraz swoimi prawami  i żeby to było jasne, klarowne i przejrzyste, że wpływy z
tytułu opłaty śmieciowej są  wprost przeznaczane na gospodarkę odpadami  tam będą tylko i wyłącznie
wydatki  pokrywane  opłatą śmieciową  a  monitoring  składowisk,  który  dotychczas  był  w  90002
przerzucony został do 90095, czyli 48 000 ta zwyżka jakby to jest ten monitoring składowisk.  

Kierownik GG: Czyli reasumując w tej kwocie, która nie zwiększyła się od tam tego roku chcemy jeszcze
wymienić stare elementy na placach zabawach.       

Radny M. Szopa: Myślę Pani Skarbnik, że damy radę bo miało być więcej osób przyjętych do gospodarki
odpadami  a nie zostały przyjęte, także pieniążki  na ten cel  były przeznaczone tak więc myślę,  że
wyrobimy się.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: Ale ja nie mówię w tej chwili o gospodarce odpadami jak mówię o
rozdziale 90095, gdzie na pierwszy rzut oka rzeczywiście jest więcej bo jest 148 000  zaplanowane na
rok przyszły. Natomiast tłumacze skąd się bierze ta różnica.  48 tysięcy jest na monitoring składowisk.   
Przewodniczący Rady: Dobrze pani Skarbnik. Rozumiem przesunęła Pani informuje radnych. Radni nie
muszą  wiedzieć, że Pani przesuwa to bo na komisji nie było o tym mowy. Natomiast też nie zmienia to
faktu,  że   zawsze  w trakcie  roku  budżetowego  sami  Państwo  mówicie,  że  tak  naprawdę,  projekt
uchwały budżetowej to jest ruletka, która nie do końca jest przewidywalna.  Gdyż po pierwsze inne
dochody wychodzą. Pani coś ostrożnościowo podeszła do dochodów w tym roku, ale ja wiem że Pani do
dochodów zawsze tak ostrożnościowo podchodzi bo lepiej się nie sparzyć na dochodach.   



Skarbnik Miasta i Gminy: Bo nikt o to na komisjach nie pytał. Lepiej być na konie roku zadowolonym.

Przewodniczący Rady: Wiem,z autopsji, że Pani ostrożnościowo podchodzi do dochodów i że będą one
wyższe niż Pani zaplanowała. Po pierwsze dlatego, że były wyższe w tym roku, po drugie w przyszłym
roku będzie wzrost PKB co najmniej o 1 punkt % w stosunku do roku tego w związku z tym będą
większe  dochody z  tytułu  PIT.  Energia  staniała  minimum o 2,5%,  więc  tez  tutaj  trudno ocenić  te
dochody czy w trakcie roku też coś nie wyjdzie na tej energii coś tam taniej. Więc tutaj spokojnie my
też braliśmy pod uwagę to, że Pani bierze pod uwagę ostrożnościowy budżet pod względem dochodów.
Natomiast i z pewnością w ciągu roku.

Skarbnik Miast  i  Gminy Ścinawa:  Ja się  z  Panem Przewodniczącym zgadzam w kwestii  planowania
dochodów,  ale  nie  mamy  żadnej  gwarancji,  że  proponując  zwiększenie  dochodów w  trakcie  roku
budżetowego państwo przeznaczycie je na te ubytki, które teraz zabieracie.

Przewodniczący Rady: Ma Pani gwarancje. Bo przecież jesteśmy świadomymi, dorosłymi ludźmi Pani
Skarbnik. Proszę zwrócić uwagę, że z tych inwestycji które przeczytałem a to nie wszystko bo jeszcze
trochę tego jest niektóre inwestycje pani Skarbnik naprawdę koszt ich zrobienia  jest 30%, 40 % niższy
a  niżeli  my zapisujemy w budżecie.  Tak podejrzewamy,  że będą to takie  koszty.  Jeśli  państwo im
szybciej  wykonacie  dane  zadanie  inwestycyjne  przez  nas  wprowadzone  tym  szybciej  powiem
kolokwialnie zluzujecie sobie różnice.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: a co w sytuacji jak np. z punktem świetlnym na Placu Zjednoczenia?
10 000 było w budżecie a się okazało

Przewodniczący Rady: Znalazło się 6 400?

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa:  w październiku

Przewodniczący rady Miejskiej: Trzeba było wcześniej wnioskować też by się znalazło.

Skarbnik Miasta i Gminy: Wcześniej nie było  z czego.

Przewodniczący Rady: Jak nie było z czego? Jak Pani potrzebowała z boiska jakieś drobne pieniądze to
żeśmy przesuwali. Później z boiska daliśmy na szkoły, przedszkola. Dobrze wracamy proszę Państwa do
wniosków dalej z działu 900 rozdział 90095 zmniejszenie o 18 000 zł i przesunięcie poprzez zwiększenie
do działu 900 rozdziału 90001 kwoty 18 0000 na zadanie wykup sieci wodociągowej i kanalizacyjnej
tam jest 20 000 także będzie zwiększenie do 38 000.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła większością głosów. Następna poprawka proszę Państwa.
Zmniejszenie w dziale 900 rozdziale 90095 zmniejszenie o kwotę 20 000 zł i przesunięcie tej kwoty
poprzez  zwiększenie  do  działu  921  rozdziału  92120  jako  dotacja  celowa  na  remont  Kościoła  w
Dziesławiu.  Wpłynęło do mnie pismo radnego Siwaka, mieszkańców, że  tam doszły dodatkowe koszty
jeśli chodzi o remont dachu. Proszę Państwa musimy jeśli mieszkańcy są w stanie wyłożyć kilka tysięcy
złotych  z własnej kieszeni żeby ten remont dokończyć to dziwne jest żeby w kieszeni  gminy  nie
znalazły się jakieś pieniądze na pomoc tym mieszkańcom.   

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady: informuję, że poprawka do uchwały budżetowej przeszła.  Zmniejszenie w dziale
900 rozdziale 90095 o kwotę 10 000 zł i przesunięcie jej poprzez zwiększenie do działu 926 rozdział
92601  na  nowe  zadanie  inwestycyjne  „Zakup  boksów  stadionowych  na  stadion  w  Ścinawie  ul.



Sportowa-  szt.2”   Z  tego co  wiem to  może tutaj  argumentacje  pan  radny Przewodniczący  powie.
Dlaczego są potrzebne te pieniądze na te boksy.

Radny M. Szopa:  Są potrzebne bo jest to już taki wymóg OZPN Legnica, że boks musi  być większy
czyli ilość miejsc dla kadry rezerwowej nie może być już o takiej ilości musi być po 11 osób.  Jest to
wymóg już OZPN, który  to z roku na rok jakoś tam oko przymykali, ale nie wiem czy to w przyszłym
roku już będzie nakazem a chcemy się od tego uchronić żeby nikt nam nie zarzucał, chcemy żeby to
było zgodnie z przepisami.  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady: Teraz proszę Państwa proponuję  z działu 600 rozdział 60016 z inwestycji zadań
inwestycyjnych wykreślić zadanie inwestycyjne  pt.: Drogi dojazdowe do gruntów rolnych w Zaborowie i
Przychowej”. Na początku proponuję o wykreślenie tego a później będę wnioskował o przesunięcie tych
pieniędzy. Tej kwoty 345 000 na inne zadania inwestycyjne.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: Panie Przewodniczący to jest dotacja. Tam jest konstrukcja finansowa
tego zadania po stronie dochodowej dotacja. Ta dotacja jest po stronie dochodowej wprowadzona.

Przewodniczący  Rady:  Zdajemy sobie sprawę z  tego doskonale,  że tam jest  możliwość  pozyskania
środków. To w takim razie nie ma problemu zmniejszymy po stronie dochodów. O tą samą kwotę 345
000.

Skarbnik Miasta i Gminy: po stronie dochodowej jest 187 000 jest na to zadanie.

Przewodniczący Rady: 187 000 zł. W takim razie najpierw wykreślimy. Później wprowadzimy poprawki,
później zmniejszymy dochody. Tak więc wszystko się będzie bilansować.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(10  głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła rada wykreśliła zadanie inwestycyjne.  

Rady J. Śliwa : Proszę Państwa pod tym zadaniem, które wykreśliliście Państwo kryły się między innymi
droga dojazdowa  do cmentarza w Przychowej. Państwo wiedzieliście, że chodzi  o tą drogę, więc nie
wiem jak to się ma do sytuacji ja nie jestem przeciwny jakimś tym rzeczą jakie wy tutaj robicie. Co nie
którzy państwo się dziwią dlaczego my się wstrzymujemy. Uzgodniliście w 11 jakieś sobie tam sytuacje
i niech się ludzie dziwią my nie wiemy co  wy robicie praktycznie. Dla mnie ta sytuacja jest wyjątkowo
dziwna,  zdaje  sobie  sprawę  że  potrzeba    25  000  na  Kościół  w  Dziesławiu.  Nie  widzę  innych
przeciwwskazań, żeby nie dać, ale tu się lekką ręką przy dotacji wykreśla to zadanie gdzie ta droga do
cmentarza jest wybitnie potrzebna. Jeśli  ktoś z państwa jechał, oby nie jechał bo nie ma potrzeby
jechać do cmentarza to byście wiedzieli jak ona wygląda. Dziękuje.

Radny M. Szopa: Ale za Kościołem Pan nie zagłosował.   

Radny  J.  Śliwa:  Powiedziałem  Panie  Przewodniczący,  wstrzymujemy  się  tylko  dlatego,  że  w  11
uzgodniliście sobie coś. Natomiast głosowałem przeciw temu boksowi na stadionie ja rozumiem, że
może być. Macie fundusze przyznane na klub Odra czemu sobie nie wygospodarujecie tych 10 000,
żeby to zrobić  tylko szukacie z budżetu naszego, gminnego, żeby Wam zrobić boksy.   No przecież
macie, to dlaczego   85 000 macie na tym funduszu to dlaczego nie zrobicie Panie Przewodniczący? A
Pan tutaj do mnie ma jakieś aluzje,  że nie głosowałem za tym czy za tam tym. Widzę pewne rzeczy.
Jestem przy głosie to powiem dla mnie to jest coś nie pojętego, że mówicie 2000 delegacja Burmistrza.

Przewodniczący Rady: Panie radny proszę na temat.  



Radny M. Szopa: Ja się Panie Przewodniczący krótko odniosę. Panie Janku klub nie posiada takich
środków, żeby kupić sobie boksy z dotacji, którą urząd przyznaje.

Radny M. Kraśniański: Ja bardzo ubolewam Panie Janku, że tej drogi w Przychowej czy ewentualnie w
Zaborowie nie będzie. Skupie się na drodze w Zaborowie. No z tego co ja wiem miała to być droga w
stronę szkoły? Dla mnie każda droga jest ważna na terenie  wsi czy to ta czy inna. Z tym, że panie
Burmistrzu jak pan dobrze wie wniosek mieszkańców, Sołtysa i rady sołeckiej. Wielokrotnie mieszkańcy
zwracali się z wnioskiem proponując inne drogi w Zaborowie. Nie rozumiem dlaczego Pan wybrał akurat
tą drogę?

Burmistrz  Ścinawy:  Tą  drogę  z  tego  względu,  że  znajduje  się  tam  przedszkole  unijne,  świetlica
terapeutyczna dodatkowo i biblioteka a oprócz tego są tam mieszkania nauczycielskie i jest to jedno z
największych  zagęszczeń  i  ta  droga  jest  w  stanie  krytycznym.  Skoro  mamy  możliwość  pozyskania
dotacji.

Godz. 19.10 Radny M. Szopa zgłosił wniosek formalny o 15 minut przerwy.

Godz. 19.20 wznowiono obrady sesji.

Przewodniczący Rady: Zgłaszam wniosek o zmniejszenie w planie dochodów  w dziale 600 rozdziale
60016 o kwotę 187 000 zł   

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(10  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  4)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.

Przewodniczący rady: Poprawka przeszła. Zgłaszam kolejny wniosek. Ponieważ tutaj zrezygnowaliśmy z
tego zadania Zaborów, Przychowa po stronie dochodów  mamy tutaj 158 000 zł  różnicy wynikającej. W
związku z tym wnioskuje o  zmniejszenie w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę  5 000 zł i przeniesienie
jej poprzez zwiększenie  w dziale 926 rozdziale 92601 kwota 5 000 zł jako uzupełnienie do zadania
„Zakup boksów stadionowych na stadionie. Tam jest 7 500 jeden kosztuje, więc trzeba 15 000.      

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  2)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.   

Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła większością głosów. Następny wniosek z działu 600  rozdziału
60016  w dziale 600 rozdziale 60016 zapisać  nowe zadanie inwestycyjne kwota 43 000 zł  pod nazwą
„Modernizacja nawierzchni ul. Kołomłyńskiej nr 14,16,18,2,/1,2,/2,9,11”

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.               

Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła proponuję kolejną zmianę również tutaj nie zmienia się działu
gdyż jest to w tym samym dziale wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne w dziale 600 rozdziale
60016 kwota zadania 100 000 zł na nowe zadanie inwestycyjne pt. „Profilowanie z zagęszczeniem ul.
Franciszkańska, Dominikańska, Salezjańska i Cysterska” 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.               

Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła większością głosów. Również proponuję  zwiększenie w dziale
600 przepraszam nie zwiększenie wycofuje. Proponuję wpisać nowe zadanie inwestycyjne do działu 600
rozdziału  60016 kwota  zadania  ogólna  będzie  większa  natomiast  będę po kolei  przesuwał  wydaną



całościowo kwotę. Tak więc pozostało tu 10 000 zł proponuję  10 000 zł na nowe zadanie inwestycyjne
pod  nazwą  „Modernizacja  drogi  Chełmek  Wołowski-Tymowa  na  odcinku  działek  ewidencyjnych  nr
1948/3, 1948/4, 933/2, 394/2,394/1”.

 Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.               

 Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła większością głosów. Teraz proponuję proszę Państwa w tabeli
nr 1 do projektu uchwały budżetowej wykaz zadań inwestycyjnych planowanych na 2014 rok proponuję
zmienić  treść  zadania  inwestycyjnego.  Aktualna  treść  „Remont  nawierzchni  chodnika  przy  ulicach
Przyjaciół Żołnierza i Kościuszki” proponuję zmienić treść na „Remont nawierzchni chodnika przy ulicy
Przyjaciół Żołnierza”. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.               

Przewodniczący  Rady:  Tutaj  od  razu  proponuję  zmienić  treść  punktu  14  w  wykazie  zadań
inwestycyjnych, jeśli chodzi o ulicę Chobieńską. Tutaj tez trzeba wykreślić ją, więc proponuję zmienić
nazwę zadania inwestycyjnego. Aktualna treść brzmi „budowa sieci wodociągowej i  kanalizacyjnej ulicy
Legnickiej i  Chobieńskiej” proponuję zmienić nazwę tego zadania na „Budowa sieci  wodociągowej i
kanalizacyjnej przy ulicy Legnickiej”. Chobieńska jak Państwo pamiętacie przegłosowaliśmy osobno.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.               

 Przewodniczący Rady: W takim razie zgłaszam kolejny wniosek. Jest on wynikiem tego, że podzieliliśmy
zadania  remont  chodnika  przy  ulicy  Przyjaciół  Żołnierza  i  Kościuszki.  Trzeba  przesunąć  z  jednego
zadania na drugie. Proponuję z zadania „Remont nawierzchni chodnika przy ulicy Przyjaciół Żołnierza
kwota  130 000  zł  przesunąć  kwotę  50 000  zł  na  zadanie  „Modernizacja  drogi  Chełmek  Wołowski-
Tymowa  na  odcinku  działek  ewidencyjnych  nr  1948/3,  1948/4,  933/2,  394/2,394/1”.  Zostanie  na
Przyjaciół Żołnierza 70 000, na Kościuszki później wprowadzimy również. Przepraszam 80 000 zł. Na
Kościuszki wprowadzimy następny. 

 Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.               

Przewodniczący Rady: Poprawka przeszła większością głosów a więc na tym zadaniu mamy już 60 000.
Proponuję zmniejszenie w dziale 921 rozdziale 92109 dotacja na zadania bieżące dla CTiK w Ścinawie
zmniejszyć o kwotę 30 000 zł i przenieść poprzez zwiększenie do działu 600 rozdziału 60016 na zadanie
inwestycyjne  „Modernizacja  drogi  Chełmek  Wołowski-Tymowa na odcinku  działek  ewidencyjnych  nr
1948/3, 1948/4, 933/2, 394/2,394/1”.  Będzie tu ogólna kwota 90 000 zł na zadaniu inwestycyjnym.
Następnie proponuję zmniejszyć w dziale 921 rozdział 92109 kwotę 70 000 zł 

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: Muszą Państwo przegłosować.

Przewodniczący Rady: Tak ma Pani rację musimy przegłosować tą poprzednią zmianę te 30 000. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(10 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 4) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.               

Przewodniczący  Rady:  Poprawka  przeszła  większością  głosów.  Proponuję  zmniejszyć  w  dziale  921
rozdział 92109 dotacja na zadania bieżące dla CTiK w Ścinawie kwotę 70 000 zł i przesunięcie tej kwoty



do działu 600 rozdziału 60016 na nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą „Remont nawierzchni chodnika
przy ulicy Kościuszki”.    

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(10  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  4)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.               

Przewodniczący  Rady:  Poprawka  przeszła  większością  głosów.  Ponadto  proszę  Państwa  większością
Rady, żeby było jasne proponuję usunięcie ustępu 3 § 14 projektu uchwały budżetowej. Jak Państwo
wiecie przeczytam treść tego ustępu: Upoważnia się Burmistrza Ścinawy do dokonywania zmian planu
wydatków  na  wynagrodzenia  ze  stosunku  pracy  oraz  planu  wydatków  inwestycyjnych  między
rozdziałami i paragrafami z wyłączeniem przeniesień wydatków między działami. Proponuję o usunięcie
tego ust. 3 z projektu uchwały budżetowej. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 3, „wstrzymało się” - 0) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.      

Przewodniczący Rady:  Poprawka przeszła większością głosów. Proszę Państwa jeszcze tutaj proponuję 
o wprowadzenie tabeli nr 1 do załącznika nr 1 do uchwały budżetowej. Załącznik nr 1 uchwały 
budżetowej mówi o kwotach dotacji. Plan dotacji udzielany podmiotom należącym i nie należącym do 
sektora publicznego na 2014 rok. I proponuję wprowadzić jako załącznik tabelę nr 1 do tego załącznika.
Tabela dotycząca dotacji na zadania w zakresie kultury fizycznej. Z podziałem na dotacje w zależności 
od dyscyplin sportowych i miejsca ich uprawiania. Przeczytam po kolei tabelę i będziemy głosować nad 
każdym punktem i później przegłosujemy również wprowadzenie tej tabeli. Jak Państwo wiecie w tam 
tym roku wprowadziliśmy taką tabelę ale nie przegłosowaliśmy jej, no i nie została ona ujęta w 
budżecie jako prawomocny załącznik. Proponuję aby w dziale 926 rozdziale 92605 zadania w zakresie 
kultury fizycznej. Plan dotacji 180 000 zł podzielić ją następująco:
-upowszechnianie piłki nożnej w Mieście Ścinawa plan dotacji 90 000 zł     

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-w planie dotacji 60 000 zł jako dotacja na upowszechnianie piłki nożnej w Gminie Ścinawa    

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.      

-w planie dotacji kwoty 8 000 zł na upowszechnianie biegania w Mieście i Gminie Ścinawa

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.      
-w planie dotacji  kwota 22 000 zł  na upowszechnianie  wschodnich sztuk walki  w Mieście  i  Gminie
Ścinawa

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.   

Przewodniczący Rady: W związku z tym przegłosujmy wprowadzenie tej tabeli nr 1 do załącznika nr 1 
uchwały budżetowej na 2014 rok dotyczący dotacji na zadania w zakresie kultury fizycznej. 

 Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 



uchwały.      

Przewodniczący Rady: Wprowadzenie tabeli nr 2 do załącznika nr 1 do uchwały budżetowej na 2014 rok
dotyczącej dotacji na zadania w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi w Mieście i Gminie
Ścinawa. Przeczytam teraz treść tabeli nr 2, będziemy głosować. Dział 853 rozdział 85395 pozostała 
działalność kwota ogólna 80 000 zł plan dotacji na zadania bieżące następujący:
-15 000 zł na nazwę zadania pod tytułem działanie na rzecz pomocy społecznej, w tym pomocy 
rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównanie szans tych rodzin i osób

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.      

-22 000 zł jak dotacji na zadania bieżące na zadania działania na rzecz osób niepełnosprawnych

 Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.      

-5 000 zł na nazwę zadania pod nazwą działania na rzecz osób w wieku emerytalnym

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.      

-7 000 zł dotacji na działania na rzecz kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.      

-3 000 zł na zadania na działania na rzecz promocji i organizacji wolontariatu

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła poprawkę  do  projektu
uchwały.      

-8 000 zł na zadania działania na rzecz turystyki i krajoznawstwa

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do projektu
uchwały.      

-20 000  zł na zadania wspieranie i działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa mieszkańców miasta i
gminy Ścinawa
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.      

-Glosowanie  nad włączeniem tabeli  nr  2  do  załącznika  nr  2  do  uchwały  budżetowej  na  2014  rok
dotyczącej dotacji na zadania w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi w Mieście i Gminie
Ścinawa. Przepraszam załącznika nr 1. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  



Przewodniczący  Rady:  Aby konsekwentnie zmieniać projekt  uchwały budżetowej  proponuję również
zmienić treść paragrafu 11 aktualna treść: „Zatwierdza się plan dotacji udzielonych z budżetu gminy
podmiotom  należącym  i  nienależącym  do  sektora  finansów  publicznych  na  2014  rok,  zgodnie  z
załącznikiem  nr  1  do  uchwały  budżetowej”,  proponowana  zmiana:  „Zatwierdza  się  plan  dotacji
udzielonych z budżetu gminy podmiotom należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych na
2014 rok, zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały budżetowej oraz tabelami nr 1 i nr 2 stanowiącymi
integralną część tegoż załącznika”.  

 Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.  

Przewodniczący  Rady:  W  takim  razie  proszę  Państwa  jeszcze  wprowadziliśmy  parę  zadań
inwestycyjnych, trzeba te zadania wprowadzić teraz do tabeli  nr 7. Wykaz zadań inwestycyjnych do
wprowadzenia do tabeli nr 7:
-Projekt i budowa oświetlenia ul. Lubińskiej kwota 60 000 zł  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Budowa drogi dojazdowej wraz z chodnikiem do posesji ul. Jagiełły nr 55 do 67 kwota 50 000 zł.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej ul. Chobieńska kwota 50 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Profilowanie z zagęszczeniem ul. Lubińskiej kwota 25 000 zł 
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Wykonanie lustra na skrzyżowaniu ulic Robotnicza i Zgody kwota 5 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Remont nawierzchni chodnika Plac Zjednoczenia-prawa strona w kierunku stacji paliw kwota 40 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  
-Zakup boksów stadionowych na stadion w Ścinawie ul. Sportowa-szt.2  kwota 15 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Modernizacja nawierzchni ul. Kołomłyńskiej nr 14,16,18,2/1, 2/2,9,11 kwota 43 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Profilowanie z zagęszczeniem ul. Franciszkańska, Dominikańska, Salezjańska, Cysterska kwota 
100 000 zł



Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Modernizacja drogi Chełmek-Wołowski-Tymowa na odcinku działek 1948/3,1948/4,933/2,394/2,394/1
kwota 90 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Remont nawierzchni chodnika ul. Kościuszki kwota 70 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

-Remont nawierzchni chodnika przy ul. Przyjaciół Żołnierza kwota 80 000 zł
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący Rady: W planie dotacji czyli w załączniku nr 1 dodać 10 000 zł dział 754 rozdział 75405
jako dotacja dla Policji na uruchomienie dodatkowych patroli Policji.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący Rady: Dział 926 rozdział 92605 upowszechnianie kultury fizycznej i sportu zwiększenie
o 10 000 zł ogółem 180 000 zł.

 Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący Rady: w palnie dotacji w załączniku nr 2 zmienia się kwotę dotacji 880 000 na kwotę
780 000 zł

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(10  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  4)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący  Rady:  ochrona zabytków rozdział  92120 tutaj  mamy zwiększenie  do 70 000 zł.  Do
załącznika nr 1 wprowadza się nową dotację jako dotacja na remont dachu Kościoła w Dziesławiu.
Kwota 20 000 zł.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący Rady: Z tabeli nr 7 wykreślamy zadanie inwestycyjne pod nazwą „Drogi dojazdowe do
gruntów rolnych w Zaborowie i Przychowej”  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  2)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący Rady: Pani Skarbnik to będą majątkowe czy bieżące?



Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: Majątkowe

Przewodniczący  Rady:  Proszę  Państwa  tutaj  mam  jeszcze  propozycję  dwóch  zmian,  ponieważ
zmniejszyły nam się dochody tak więc musimy zmienić treść paragrafu 1 i paragrafu 2 gdyż będzie inny
podział dochodów majątkowych i inny podział wydatków majątkowych. Musimy zmniejszyć o kwotę 187
zł tak samo wydatki jak i dochody. 187 000 zł. W paragrafie 1 ust. 2 ustala się dochody majątkowe w
kwocie 1 849 960,00 w tym z tytułu dotacji i środki finansowane na realizację zadań finansowanych ze
środków o których mowa art. 5 ust.2 i 3 w kwocie 1 358 960,00.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący  Rady:  w  paragrafie  1  proponuję  zmienić  treść  ogólnych  planowanych  dochodów
budżetu  a mianowicie  w paragrafie  1  ustala  się  zgodnie  z  tabelą  nr  1  łączną kwotę  planowanych
dochodów budżetu w wysokości 26 566 999,75 zł.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  projektu
uchwały.  

Przewodniczący Rady: w paragrafie 2 proponuję zmienić treść a mianowicie na taką iż ustala się 
zgodnie z tabelą nr 2 łączną kwotę planowanych wydatków budżetu w wysokości 28 486 339,31 zł. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.  

Przewodniczący Rady: ust. 2 paragraf 2 wydatki majątkowe proponuję zmienić treść a mianowicie 
wydatki majątkowe w kwocie 4 34 665,00 w tym na wydatki inwestycyjne i zakupy inwestycyjne oraz 
programy finansowane ze środków pochodzących z budżetu Unii w kwocie 2 309 765, 00.  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu 
uchwały.  

Przewodniczący Rady: Cieszę się, że wszystkie wnioski przeszły większością głosów.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: A mogło być inaczej?

Przewodniczący Rady: No różnie to bywa.
 
Głosowanie nad całym projektem uchwały wraz z poprawkami przyjętymi i przegłosowanymi na sesji. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 3) podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia
budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2014 rok wraz z poprawkami do przedmiotowego projektu
uchwały.

Ad.5.   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:  
5.1 Nr LXXXII z dnia 28 listopada 2013r.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(14 głosami„za” ,„przeciw”-0,„wstrzymało się-” -0) przyjęła protokół  Nr LXXXII z dnia 28
listopada 2013r.

5.2 Nr LXXXIII z dnia 9 grudnia 2013r.



Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(14 głosami„za” ,„przeciw”-0,„wstrzymało się-” -0) przyjęła protokół  Nr LXXXIII z dnia 9
grudnia 2013r.

5.3 Nr LXXXIV z dnia 9 grudnia 2013r.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(14  głosami„za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się-”  -0)  przyjęła  protokół  Nr  LXXXIV  z  dnia  9
grudnia 2013r.

5.4 Nr LXXXV z dnia 17 grudnia 2013r.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13  głosami„za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się-”  -1)  przyjęła  protokół  Nr  LXXXV z  dnia  17
grudnia 2013r.

Ad.6.   Interpelacje i zapytania radnych.  
Radny M. Kraśniański: Kto jest redaktorem strony internetowej www.scinawa.pl? Jaki jest skład redakcji?
Na jakich zasadach została redakcja powołana?

Radny M. Szopa: Z jaką datą została wysłana petycja Burmistrza Ścinawy z dnia 13 października 2010 roku
do  Prezesa  Rady  Ministrów  RP  oraz  Marszałków  Sejmu  i  Senatu  RP  dotycząca  budowy  wałów
przeciwpowodziowych wzdłuż rzeki Odry na długości od miasta Ścinawy do miejscowości Przychowa tj. 6,9
kilometra, budowa dwóch śluz na rzece Zimnicy oraz po jednej śluzie na ciekach wodnych Ługa, Młynówka
oraz Przychowska Struga?

Radna P. Wityk-Szumna: Czy zostało już coś zrobione z progiem zwalniającym na ul. Lipowej?

Radny M. Szopa: Kto wykonał projekt parkingu pomiędzy Urzędem a Dino?

Ad.7.   Wolne wnioski  
Radny Powiatowy W. Siwak: Jaki jest całkowity budżet Gminy Ścinawa? Jaka kwota z budżetu idzie na 
wynagrodzenia?

Godz. 20.10 wyszła Radna A. Pałac

Radny M. Szopa: Wniosek o opublikowanie na stronie www.scinawa.pl i w kurierze obecności radnych 
od początku kadencji?

Ad.8.   Zapytania sołtysów  

K. Garczyńska: Co z odpowiedzią na wnioski zarządu i mieszkańców z dnia 2 października 2013r.?

Godz. 20.10 wyszła Radna D. Chomont-Parzyńska.
Sołtys Przychowej Cz. Jastrzębski: Ile zostało inwestycji wykonanych w mieście a ile na wsi? Czy zostało
przewidziane zwiększenie środków na płace dla sołtysów?

Ad.9   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad.10.   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesy  jnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
Odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie.

http://www.scinawa.pl/
http://www.scinawa.pl/


Ad.12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.
Brak komunikatów Przewodniczącego.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 20.40 
zamknął obrady LXXXVI sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Justyna Karkosz                                                              Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                                w Ścinawie                

                                                                                                                 Krzysztof Marek          


